会议地址和宾馆位置

Conference Venue and Hotel Location
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会议地址:

中国科学院数学与系统科学研究院, 思源楼和蓝白楼: 海淀区中关村东路55号.

宾馆位置:

物科宾馆: 中关村南三街八号.

1 从北京国际首都机场到物科宾馆

· 乘坐机场巴士5线(北京首都国际机场-中关村站): 终点站下车, 7:00-23:00, 车费: 16元. 按图中箭头所示，向东、向南行进入基础园区约50米即可找到达物科宾馆.

· 乘坐出租车: 从北京国际首都机场到物科宾馆, 车费（含高速费）约100元.

2 从北京西站到物科宾馆

乘坐319路公交车到保福寺桥南站下车.

3 从北京站到物科宾馆

从北京站出发,乘坐地铁2号线内环(积水潭-积水潭),在西直门换乘奥运专线临7路下行(西直门-北辰东路公交场站),抵达保福寺桥西，保福寺桥西对面就是基础园区

Conference Venue:

Si Yuan Building and Lan Bai Building, Academy of Mathematics and Systems Science, CAS: No. 55 , Zhong Guan Cun Dong Road, Hai Dian District. 
Hotel Address:

Wu Ke Hotel: No. 8, south 3rd street, Zhong Guan Cun.

(http://www.beijingwukehotel.com/mainEN.htm)

Transportation: 

From Beijing Capital International Airport to Wu Ke Hotel 
·Take the airport shuttle No. 5th to Zhong Guan Cun Station, get off at the terminal station. First bus hour: 7:00 and final bus hour: 23:00. The price is RMB 16. Go south about 50 meters.

·Take a taxi to Wu Ke Hotel: the price is approximately RMB 100. Your instruction to the taxi driver is contained in this pdf file. (Wu Ke Hotel.pdf) 
·If you require to be picked up at the airport, please tell Ms. Shenyuan (shenyuan @ iss. ac. cn) the deails of your flight information (the name, the flight number and the arrival time) in advance. 
